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Zápisnica z riadneho zasadnutia Výboru mestskej časti 
JUH konaného dňa 08.04.2024 

v priestoroch KC Aktivity, Kyjevská 3183 

 

Prítomní poslanci:  Dominik Gabriel, Mgr. Ján Forgáč, Mgr. Martina Gabrhelová, 
Bc. Mária Machová, Patrik Žák, B.S.B.A. 

Neprítomní poslanci: MBA Peter Hošták, PhD., Mgr. Marián Bohuš 

Hostia: Ing. Roman Jaroš, Igor Zajaček, Kristína Milová 

Garant VMČ Juh: Ing. Peter Ondruš 

 
Program VMČ Juh 

 
1. Otvorenie 
2. Vnútroblok M. Bela okolo Kultúrneho strediska – participatívna príprava projektu 

pre rekonštrukciu. 
3. Odpovede na požiadavky z minulého zasadnutia 
4. Nové požiadavky poslancov a občanov 
5. Rôzne, diskusia a záver 
 

1. Otvorenie 
Pre ohlásené meškanie predsedu Výboru mestskej časti Juh Dominika Gabriela  

bola vedením zasadnutia poverená predsedom VMČ Juh poslankyňa Mária 
Machová. 

Na úvod poverená predsedajúca poslankyňa Mária Machová privítala všetkých 
prítomných, ospravedlnila z meškania predsedu VMČ Juh Dominika Gabriela 
a z neprítomnosti poslancov Hoštáka a Bohuša, otvorila zasadnutie výboru, 
skonštatovala, že výbor je uznášania schopný, informovala o programe v pozvánke a 
dala o ňom hlasovať. 

 

Hlasovanie o programe: 

ZA 4 poslankyne Gabrhelová a Machová, viceprimátori Forgáč a 
Žák 

PROTI 0  
ZDRŽAL SA 0  

Výsledok hlasovania: Program bol schválený 

Predsedajúca poďakovala prítomným poslancom za hlasovanie a otvorila 
diskusiu k zmenám alebo návrhom na zmenu programu v pozvánke. 

 
Predsedajúca ukončila diskusiu k zmenám alebo návrhom na zmenu programu 

v pozvánke, do ktorej sa nikto neprihlásil a dala hlasovať o schválení nezmeneného 
programu: 
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Hlasovanie o programe ako celku bez zmien a návrhov programu: 

ZA 4 poslankyne Gabrhelová a Machová, viceprimátori Forgáč a 
Žák 

PROTI 0  
ZDRŽAL SA 0  

Výsledok hlasovania: Program bol schválený 

Predsedajúca poďakovala prítomným poslancom za hlasovanie a otvorila ďalší 
bod programu. 

 

2. Vnútroblok M. Bela okolo Kultúrneho strediska – participatívna 
príprava projektu pre rekonštrukciu. 
Podaním informácie o tomto bode programu sa ujal viceprimátor Patrik Žák, ktorý 

v úvode uvítal prítomnú zástupkyňu Mesta Trenčín z Kancelárie primátora p. 
Kristínu Milovú, ktorá spoločne s p. Strečkovou bude spracovávať participatívnym 
spôsobom spolu s intenzívnym zapojením obyvateľov prípravu projektovej 
dokumentácie na rekonštrukciu vnútrobloku Mateja Bela v rozsahu všetkých 
adresných bodov na uliciach Mateja Bela a Kyjevská. 

Verejné stretnutie s občanmi je plánované na 24.4.2024 o 17:00 v podobe 
prechádzky po lokalite a moderovanej diskusie s občanmi o tom ako sa im tam žije 
a ako by chceli dané územie využívať. Oslovení budú taktiež podnikatelia 
a prevádzkari v danej lokalite ako aj v KC Aktivity. Výsledkom by mal byť podklad pre 
spracovanie ďalších prieskumov založených na dotazníkoch a oslovení občanov 
formou letákov. Po vyhodnotení a zverejnení záverečnej správy ako výsledku 
participácie vznikne podklad pre zadanie na vyhotovenie projektovej dokumentácie 
v sume cca 20 000 €.  

Predsedajúca poďakovala za podanie informácie a uviedla, že oceňuje takéto 
iniciatívy, ktoré zapájajú verejnosť do spoločného rozhodovania o verejnom priestore. 

Predsedajúca otvorila diskusiu, do ktorej sa prihlásil anonymný občan s otázkou, 
či bude predmetom rekonštrukcie aj riešenie statickej dopravy. Na otázku odpovedal 
viceprimátor Žák, ktorý uviedol, že riešenie statickej dopravy by nemalo byť 
predmetom rekonštrukcie prípadne ak vyplynie nejaká požiadavka tak len 
sekundárne. Ďalej sa do diskusie prihlásila občianka p. Prokešová, ktorá prítomným 
pripomenula, že vnútroblok je veľmi citlivý na akékoľvek zvuky nakoľko je uzavretý 
a každá väčšia aktivita už spôsobuje ruch. 

 Predsedajúca poďakovala za príspevky do diskusie, diskusiu ukončila a dala 
hlasovať o vzatí podanej informácie na vedomie. 

Predsedajúca poďakovala prítomným poslancom za hlasovanie, ukončila bod 
programu a otvorila nasledujúci bod. 

 
3. Odpovede na požiadavky z minulého zasadnutia - marec 2024 
 
3690 občianka p. Ševčíková: sa pýta na stav žiadosti ohľadom orezu drevín, ktorý 
zaslala 30.10.2023 písomne na Mesto Trenčín ako správca príslušného BD. Jedná 

Hlasovanie o vzatí podanej informácie na vedomie: 

ZA 4 poslankyne Gabrhelová a Machová, viceprimátori Forgáč a 
Žák 

PROTI 0  
ZDRŽAL SA 0  

Výsledok hlasovania: Informácia bola vzatá na vedomie 
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sa o dreviny v blízkosti BD na ulici M. Bela 2496. Stromy svojimi konármi siahajú až 
po fasádu BD a pri vetre ju poškodzujú, pričom bránia blízkemu verejnému 
osvetleniu dostatočnému osvetleniu chodníka. 
Odpoveď MHSL: Úpravu drevín pri BD 2496 máme naplánovanú v poslednom 
marcovom týždni. 
 
3691 občan p. Siváň: upozorňuje na zatekanie do garáží z miestnej cesty na ulici 
Šmidkeho. Tento problém je obdobného charakteru ako problém zatekania na ulici 
Jána Halašu. Žiada zástupcov Mesta Trenčín o zvolanie odborníkov prípadne štátny 
stavebný dohľad na zistenie príčiny zatekania do garáží. 
Odpoveď MHSL, ÚSaŽP: Na základe stretnutia na mieste dňa 20.3.2024 bolo 
dohodnuté že správa miestnych komunikácií zabezpečí georadar  a zaktualizuje 
kamerovým systémom stav dažďovej kanalizácie. K výsledkom sa zvolá nové 
stretnutie na ktorom dohodneme ďalšie postupy. 
 
3692 občan p. Turek: žiada o informáciu ohľadom vybudovania DI na ulici 
Liptovská, ktoré malo byť vybudované v súvislosti s výstavbou BD firmou Monolit. 
Pýta sa, prečo sa výstavba zastavila a čo má Mesto Trenčín v pláne pre obojstrannú 
dohodu s firmou Monolit ohľadom vybudovania predmetného DI, prípadne čo majú 
obyvatelia v danej lokalite urobiť aby prišlo k vybudovaniu DI. 
Odpoveď ÚÚP, ÚSaŽP: Detské ihrisko sa nezrealizovalo, nakoľko výbor mestskej 
časti Juh,  neschválil zámenu pozemkov potrebnú k realizácii stavby detského 
ihriska. Aby k zámene mohlo dôjsť je potrebné, aby poslanci mesta Trenčín súhlasili 
s touto zámenou. 
 
3693 občan p. Piffl: žiada o zber lístia a vyčistenie odtokových žľabov v Parku pod 
Juhom 
Odpoveď MHSL: Čistenie žľabov pri komunikáciách máme naplánované v rámci 
čistenia komunikácií po zimnej údržbe v priebehu mesiaca apríl. 
 
3694 občan p. Piffl: žiada o údržbu dreviny s ID 5719. Vŕba je z väčšej časti zhnitá. 
Odpoveď MHSL: Drevina bola ošetrená rezom a jej zdravotný stav budeme 
monitorovať. 
 
3695 občan p. Piffl: žiada o revitalizáciu priestoru medzi schodiskom garážami na 
ulici M. Bela 18 
Odpoveď MHSL: Priestor z požiadavky bol upravený v priebehu 12. týždňa. 
 

Pri prečítaní odpovede na požiadavku č. 3692 bola občanom p. Turekom 
vznesená pripomienka k obsahu predloženej požiadavky, nakoľko on požadoval aby 
zo strany zástupcov Mesta Trenčín a poslancov VMČ Juh prišlo k stretnutiu so 
zástupcom firmy Monolit, na ktorom by obe strany navrhli konečné riešenie, ktoré by 
docielilo výstavbu detského ihriska. Predsedajúca poslankyňa Machová prisľúbila, 
že si túto požiadavku osvojuje a bude iniciátorom takéhoto stretnutia. 
 

4. Nové požiadavky poslancov a občanov 
 

Počas predkladania nových požiadaviek prišiel na rokovanie (18:25) meškajúci 
predseda VMČ Juh Dominik Gabriel. 

Predsedajúca vyzvala prítomných o nové požiadavky. 
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3804 predseda VMČ JUH, p. Gabriel: "Žiadam vyčistenie odvodňovacieho žľabu v 
celej dĺžke v lokalite priestranstva za BD Halalovka 20 (pod Južnou ulicou)." 
(priložené foto) 
 
3805 predseda VMČ JUH, p. Gabriel: "Prosím o zváženie možnosti osadenia 
smetnej nádoby v blízkosti lavičky v priestranstve za BD Halalovka 20 (pod Južnou 
ulicou)." (priložené foto) 
 
3806 predseda VMČ JUH, p. Gabriel: "Žiadam o opravu poškodeného pletiva na 
detskom ihrisku na Východnej ulici (v lokalite vnútrobloku Halalovka-Východná)." 
(priložené foto) 
 
3807 predseda VMČ JUH, p. Gabriel: "Žiadam o účinnú opravu časti povrchu 
komunikácie v križovatke M.Bela-Halalovka. V minulosti sa v tomto úseku realizovali 
inžinierske siete a podložie tohto úseku cesty sa každým rokom viac prepadá a tvorí 
z pohľadu vodiča výraznú nerovnosť na vozovke." (priložené foto) 
 
3808 predseda VMČ JUH, p. Gabriel: "Žiadam o opravu kľučky na vchodových 
dverách v budove kultúrneho centra na Juhu (vstup do verejnej knižnice). Kľučka z 
vnútornej strany pri stlačení zostáva v nesprávnej polohe" (priložené foto). 
 
3809 predseda VMČ JUH, p. Gabriel: "Žiadam útvar mobility o prehodnotenie 
umiestňovania typu spomaľovačov na sídliskách (najmä v obytných zónach). Je 
možné systémovo zvoliť v týchto lokalitách výber tzv. spomaľovacieho vankúša? 
Tento typ spomaľovačov je považovaný za šetrnejší pre nápravy áut a s nižšou 
hlučnosťou pri prejazde. Pre obyvateľov v obytných zónach (sídliskách) sú omnoho 
vhodnejšia voľba, nakoľko nimi prechádzajú denne. Prosím o odborné stanovisko k 
tejto problematike." (priložený obrázok) 
 
3810 predseda VMČ JUH, p. Gabriel: "V zmysle predchádzajúcej požiadavky 
žiadam o výmenu 2ks existujúcich spomaľovačov za tento typ vankúšového 
spomaľovača na ulici Halalovka." 
 
3811 občianka p. Miklošová: žiada o doplnenie verejného osvetlenia - "Jedná sa o 
panelovú cestu z Partizánskej ulice na Juh. Je to jedna z dvoch možných ciest pre 
peších Južanov, ako sa dostať na Juh - hlavne však pre tých, ktorí bývajú na hornom 
Juhu. Pre idúcich z mesta  vo večerných hodinách je to veľmi nebezpečné, nakoľko v 
druhej polovici cesty sa nenachádza žiadne osvetlenie, z jednej strany sú múry, či 
ploty, z druhej strany krovie. Človek kráča a nemá absolútne prehľad o tom, či sa 
niekto nenachádza v jeho blízkosti. Hlavne mladí ľudia, dievčatá, vracajúce sa v 
neskorých hodinách z mesta môžu mať oprávnene veľký strach. Dokladám to 
nedávnymi fotkami, kedy som sa vracala cca o siedmej večer z cvičenia na Juh, 
sama som mala veľký strach. Keby po celej trase bolo aspoň jedno osvetlenie, veľmi 
by to pomohlo." (priložené foto) 
 
3812 občianka p. Cvrková: žiada o vybudovanie dlažobného chodníka vrátane 
okolia pieskoviska vo vnútrobloku Šafárikova- Bazovského namiesto nespevneného 
chodníka (priložené foto) 
3813 občianka p. Cvrková: žiada o osadenie 2 alebo 3 lavičiek na ulici Gen. 
Svobodu medzi konečnou zastávkou MHD a kostolom Svätej rodiny. 
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3814 občianka p. Prokešová: žiada o opravu betónového schodiska z ulice Mateja 
Bela do vnútrobloku Halalovka smerom k prevádzke Pizzeria Panelák 
 
3815 občianka p. Prokešová: žiada o osadenie odstránenej cestnej zábrany v 
podobe stĺpika pri prevádzke FVM mini Market na ulici Mateja Bela BD č. 33 a č. 35 
 
3816 občianka p. Prokešová: žiada o opravu nedávno revitalizovaného 
prístupového chodníka k BD č. 2 na ulici Kyjevská 
 
3817 anonymný občan: žiada o riešenie situácie reguláciou dopravy zvislým 
dopravným značením, ktorá vzniká prejazdom áut pred BD Halalovka č. 33 až č. 39, 
ktoré vychádzajú z vnútrobloku Halalovka alebo áut, ktoré pokračujú pokračujú v 
jazde spred BD Halalovka č. 21 až č. 31, pričom z oboch smeroch nevyužívajú 
možnosť napojenia sa na hlavnú cestu a tak tvoria nebezpečenstvo pred bytovkami, 
ktoré nemajú chodníky ale len účelovú komunikáciu k parkoviskám pred bytovkami. 
 
3818 občan p. Mendel: žiada o vyčistenie kanalizačnej vpuste umiestnenej vo 
svahu pri BD Šmidkeho č. 3 
 
3819 občan p. Mendel: žiada o odstránenie uskladneného materiálu na futbalovom 
ihrisku Jána Halašu pri BD č. 14 
 
3820 občan p. Mendel: žiada o riešenie situácie nepovolených vjazdov zásobovania 
na chodníku za OC Južanka mimo povolenej doby vjazdu 
 
3821 občan p. Mendel: žiada o orez krovia pred vchodom BD Gen. Svobodu č. 11 
 
3822 občan p. Mendel: sa pýta na zákonnú možnosť redukcie rozmnožených 
holubov v okolí ulice Šmidkeho 
 
Predsedajúca poďakovala prítomným za nové požiadavky. 
 

5. Rôzne, diskusia a záver 
 

Predsedajúca poslankyňa Machová otvorila bod programu a vyzvala prítomných 
na diskusiu a o príspevky k bodu programu. Do diskusie sa nikto ďalší neprihlásil a 
tak predsedajúca uzavrela bod programu. 

 
Na záver predsedajúca poslankyňa Machová poďakovala prítomným za účasť. 
Nasledujúce zasadnutie sa bude konať podľa harmonogramu a v zmysle 

pozvánky. 
 
Zapísal: Ing. Peter Ondruš 
 
V Trenčíne, 15.04.2024 
 
  

Bc. Mária Machová                         
poslankyňa VMČ Juh 


